
 
 
 

 

Št.: 032-26/2023  
Datum: 20. 12. 2023  
 

Z A P I S N I K 
 
8.  seje Občinskega sveta Laško, ki je bila v sredo, 13. decembra 2023, ob 17. uri, v Modri 
dvorani Thermane Laško. 
 
 

AD A1 Ugotovitev sklepčnosti  

 
Uvodoma je bilo ugotovljeno, da seji prisostvuje 20 članov občinskega sveta, kar pomeni, da je, 
skladno z 32. členom statuta, občinski svet sklepčen. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Marjan Belej, Janko Cesar, Uroš Deželak, Katja Goluh, Borut Karl, 
Enej Kirn, Matej Kodrun, Nuša Konec Juričić, Marjan Kozmus, Nika Kunšek, Goran Lokošek, Marjan 
Mačkošek, Robert Medved, Štefanija Pavčnik, Matjaž Pikl, Jože Senica, mag. Roman Tušek, Tomaž 
Aljaž Vesenjak, Mario Vrbovšek, Boštjan Vrščaj. 
 
Opravičila: Uroš Lukić in Janja Sluga. 
 
Z zamudo se je seje pri razpravi o dnevnem redu udeležila Liza Škorja (21 prisotnih). 
  
Na seji so poleg članov občinskega sveta prisostvovali tudi: 
 

1. Marko Šantej župan 

2. Danijela Bevk Knez direktorica Občinske uprave 

   

 Uslužbenci občinske uprave:  

3. Tanja Grabrijan Kabinet župana 

4. Andrej Kaluža Oddelek za gospodarske javne službe, okolje in prostor 

5. Stanka Jošt Oddelek za gospodarske dejavnosti 

6. Nataša Gradišnik Padežnik Oddelek za proračun in javne finance 

7. Dimitrij Gril Oddelek za družbene dejavnosti, pravne in splošne 
zadeve 

8. Martina Časl Oddelek za družbene dejavnosti, pravne in splošne 
zadeve 

   

 Drugi vabljeni:  

9. Gvido Modrijan Structura, d. o. o. 

10.  Matej Kovačič Geodetski zavod Celje, d. o. o. 

   

 Tisk, TV:  

11. Boža Herek TV Krpan 
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AD B  Sprejem dnevnega reda 

 
Župan je predstavil predlagani dnevni red. 
 
V razpravi je bil predlagan umik točke 3/2 - Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v Občini Laško – 1. obravnava. Odbor za gospodarski razvoj občine je obravnaval predlog 
obravnaval; odbornikom se je porajalo kar nekaj vprašanj, predvsem za območje Jurkloštra. 
Predlagano je bilo, da se zadeve še dorečejo glede dislociranih vaških središč.  
 
* pride Liza Škorja (21 prisotnih) 

 
V razpravi je bilo poudarjeno, da se lahko pripombe, ki bodo podane v razpravi pri obravnavi odloka 
v 1. obravnavi, proučijo in po možnosti upoštevajo pri pripravi odloka za 2. obravnavo. Prav tako se 
bodo proučile pobude v zvezi z odlokom, ki so bile poslane po elektronski pošti. Predlagano je bilo 
tudi, da se do 2. obravnave lahko pozove še svete krajevnih skupnosti za morebitne pripombe.  
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Marjan Kozmus – SD, Marko Šantej – župan. 
 
Župan je predlagal, da se glasuje o tem, ali točka 3/2 ostane na dnevnem redu. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 20 

PROTI 1 

 
Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme sklep, da točka 3/2 - Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Občini Laško – 1. obravnava ostane na predlaganem dnevnem redu 8. 
seje. 
 
Župan je predlagal, da se potrdi predlagani dnevni red v celoti. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme naslednji dnevni red:    
 

1. Sprejem zapisnika 7. seje z dne 4. 10. 2023 

 

2. Realizacija sklepov 7. seje z dne 4. 10. 2023 

 

3. Področje okolja in prostora ter komunalnih dejavnosti 

3/1 Predlog Odloka o občinskih cestah v Občini Laško – 1. obravnava 

3/2 Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Laško – 1.  

      obravnava 

3/3 Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega   

      zemljišča 

3/4 Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri  
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      posamični poselitvi na parcelah št. 818/9 in 818/8, k. o. Lahomno  

3/5 Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri  

      posamični poselitvi na parcelah št. 633/1, 650/1 in 650/3, k. o. Lahomšek  

3/6 Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1544/6, k. o. Lahomno 

3/7 Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1728/4, 1728/5, 1728/6,  

      1728/7, 1728/8, 1728/9, 1728/10, 1728/11, 1728/12, 1728/13, 1728/14, 1728/15 in  

      1728/16, vse k. o. Sedraž 

3/8 Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 778/2, k. o. Rifengozd 

 

4. Področje družbenih dejavnosti 

4/1 Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za šport, turizem, informiranje in  
      kulturo Laško - 1. obravnava 

            4/2 Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju denarnih  
                  pomoči socialno ogroženim učencem v Občini Laško 
            4/3 Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov  
                  in dejavnosti na področju ljubiteljske kulture v Občini Laško 

    4/4 Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov  
          na področju socialno-humanitarnih dejavnosti v Občini Laško 
    4/5 Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov  
          veteranskih organizacij v Občini Laško 

            4/6 Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v JZ  
                  Vrtec Laško 
            4/7 Predlog Letnega programa športa v Občini Laško za leto 2024 
 

5. Področje proračuna in javnih financ in premoženjskih zadev 

5/1 Predlog Odloka o proračunu Občine Laško za leto 2024 – 2. obravnava 
5/2 Predlog Sklepa o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2024   

            5/3 Predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov stvarnega premoženja, ki  

                  niso predvideni v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2024 

 

6. Volitve, imenovanja ter splošne zadeve 

6/1 Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Antona Aškerca za izjemne dosežke na področju  
      kulturnih dejavnosti v letu 2024 
6/2 Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega namestnika člana v Občinski volilni komisiji  
      Laško 
6/3 Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega člana v Svetu zavoda STIK Laško 
6/4 Predlog Sklepa o nakazilu decembrske sejnine občinskega sveta v humanitarne namene 

 
7. Odgovori na vprašanja in pobude 

 
8. Vprašanja in pobude 

 
9. Razno                  
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AD  B 1  Sprejem zapisnika 7. seje Občinskega sveta Laško z dne  4. 10. 2023 

 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje zapisnik in sklepe 7. seje z dne 4. 10. 2023. 
   

Številka:  032-22/2023 
 
 

AD  B 2 Sprejem realizacije sklepov 7. seje Občinskega sveta Laško z dne 4. 10. 2023 

 

Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje realizacijo sklepov 7. redne seje z dne 4. 10. 2023. 
 
Številka:  032-22/2023 
 
 

AD B 3/1 Predlog Odloka o občinskih cestah v Občini Laško – 1. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Gvido Modrijan iz podjetja Structura d. o. o. 
 
V razpravi so bile podane naslednje pripombe: 

- 27: člen: preveč je onesnaževanja s plakati in oglasnimi panoji, ki stojijo vsepovsod in so 
zanemarjeni; če občina pobira takso od teh panojev, bi bilo dobro vedeti, koliko je teh 
sredstev; lahko pa se oglaševanje ob cesti v celoti prepove; izpostavljeno je bilo tudi 
nasprotno stališče, da se mora ta člen ohraniti, če ima občina od tega tržne koristi; ali se 
določila tega člena nanašajo tudi na volilne plakate? 

- 4. člen: nenavadni sta kratici LZ za zbirno krajevno cesto in KJ za javno pot za kolesarje; 
- 6. člen: merila za kategorizacijo cest bi morala biti določena v odloku; 
- 9. člen: določeno je, da mora biti za kategorizacijo cestišče široko najmanj 3 metre, kar je 

veliko v primerih javnih poti;  
- 13. člen: ker se pojavljajo problemi pri pridobivanju zemljišč, bi bilo to potrebno podrobneje 

opredeliti in določiti ali se to izvaja brezplačno ali s plačilom odškodnine – ni prav, da se enim 
plačuje, drugim pa ne;  

 
Pripombe na odlok je pisno podala tudi KS Marija Gradec, ki je izpostavila 9. člen, kjer bi moralo biti 
določeno, da je širina vozišča najmanj 3,5 m, vozišče pa mora prenesti tudi osno obremenitev 
najmanj 6 ton. Zanima jih tudi, če bodo krajevne skupnosti še naprej izvajale letno vzdrževanje javnih 
poti. 
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Pojasnjeno je bilo, da so kratice določeno z veljavno Uredbo o merilih za kategorizacijo javnih cest. 
6. in 9. člen se medsebojno dopolnjujeta glede meril za kategorizacijo. V 2. odst. 9. člena je napaka: 
beseda cestišče se bo nadomestila z besedo vozišče (to je vozni pas brez bankin in naprav za 
odvodnjavanje). Vsaka cesta, ki se kategorizira, mora prenesti obremenitev, ki je določena z državno 
zakonodajo, kar je približno 9 ton na os. Merila niso določena v odloku, ker se v praksi lahko 
pojavljajo različni primeri, ki so v naravi težko izvedljivi ali pa finančno nevzdržni zaradi vzdrževanja 
in se presojajo individualno. V zvezi z odkupom zemljišč je bilo povedano, da bi morale biti vse ceste 
v lasti občin. Glede oglaševanja pa je bilo pojasnjeno, da je za vsak poseg v varovalni pas občinske 
ceste potrebno soglasje upravljavca, sicer se lahko sporna zadeva sankcionira.   
 
V razpravi so sodelovali: Matej Kodrun – Gibanje Svoboda, Matjaž Pikl – SLS, Robert Medved – 
SDS, Marjan Belej – SLS, mag. Roman Tušek – N.Si, Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o občinskih cestah v občini Laško v 1. obravnavi 

v predloženem besedilu. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinska uprava bo preučila predloge in pripombe ter jih po možnosti upoštevala pri 

pripravi odloka za 2. obravnavo. 
 
Številka: 007-06/2023 
 
 

AD B 3/2 Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Laško –  
                1. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Matej Kovačič iz Geodetskega zavoda Celje.  
 
Predsednik odbora za gospodarski razvoj občine je izpostavil, da je novi odlok dober, ker določa več 
območij, veljavni odlok pa enači občane, ki živijo na obrobju občine z občani, ki živijo v urbanem 
delu mesta Laško. V novem odloku gre za pravičnejšo prerazporeditev stroškov iz tega naslova.  
 
V razpravi so bila izpostavljena vaška jedra – v odloku so navedeni samo Jurklošter, Vrh nad Laškim 
in Šentrupert, ne pa Zidani Most, ki pa je sicer prikazan v grafiki in zajet v izračunu za 3. območje; 
prav tako tudi ni v tem območju vaškega jedra Rečica in strnjenega naselja Brezno, ki je ob glavni 
cesti Hrastnik – Rimske Toplice in naj bi spadal v 4. območje, enako tako kot npr. Marijina vas in 
Selo. Točka za 4. območje naj se zmanjša iz 12 na 11, tako da se za občane, ki ne živijo v urbanem 
območju, strošek zniža vsaj za 7-8%. Proučiti je treba, če se bo dalo iz grafike dovolj natančno 
razbrati za posamezna zemljišča oz. hiše, v katero območje spadajo.  
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Pripombe je podala tudi KS Marija Gradec, ki predlaga, da se zaradi slabše komunalne opremljenosti 
v primerjavi s centrom Laškega naselje Marija Gradec namesto v 1. območje uvrsti v 2. območje, 
KS pa daje tudi pobudo, da se pred sprejetjem odloka opravi še javna obravnava v krajevnih 
skupnostih.  
 
V razpravi so sodelovali: Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda, Janko Cesar – SLS, mag. Roman 
Tušek – N.Si, Robert Medved – SDS. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet občine Laško sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča v Občini Laško v 1. obravnavi v predloženem besedilu. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinska uprava bo preučila predloge in pripombe ter jih po možnosti upoštevala pri 

pripravi odloka za 2. obravnavo. 
 
Številka:  007-13/2023 
 
 

AD B 3/3  Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo  
                stavbnega zemljišča 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila 

za uporabo stavbnega zemljišča v predloženi vsebini. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  
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SKLEP: 
2. Vrednost točke za izračun nadomestila na območju občine Laško je za: 

- stavbna zemljišča skupine A 0,0175 EUR, 
- stavbna zemljišča skupine B in C 0,0292 EUR. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 3: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
3. Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in velja od 1. 1. 2024 dalje do 

določitve nove vrednosti točke. 
 
Številka: 007-04/2017 
 
 

AD B  3/4   Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča  
                   pri posamični poselitvi na parcelah št. 818/9 in 818/8, k. o. Lahomno  

 
*odide Mario Vrbovšek (20 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega 
zemljišča pri posamični poselitvi na parcelah št. 818/9 in 818/8, k. o. Lahomno (1030), v 
predloženi vsebini. 
 
Številka:  3503-06/2022 
 
 

AD B   3/5  Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča  
                   pri posamični poselitvi na parcelah št. 633/1, 650/1 in 650/3, k. o. Lahomšek 

 
*pride Mario Vrbovšek (21 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Laško sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega 
zemljišča pri posamični poselitvi na parcelah št. 633/1, 650/1 in 650/3, k.o. Lahomšek (1029), 
v predloženi vsebini. 
 
Številka:  3503-02/2023 
 
 

AD B  3/6  Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1544/6, k. o. Lahomno 

 
*odide Enej Kirn (20 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1544/6, k. o. 
1030 Lahomno, v predloženi vsebini.  
 
Številka:  478-52/2023 
 
 

AD B 3/7  Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1728/4, 1728/5, 1728/6,  
                 1728/7, 1728/8, 1728/9, 1728/10, 1728/11, 1728/12, 1728/13, 1728/14, 1728/15 in  
                 1728/16, vse k. o. Sedraž 

 
*pride Enej Kirn (21 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1728/4, 
1728/5, 1728/6, 1728/7, 1728/8, 1728/9, 1728/10, 1728/11, 1728/12, 1728/13, 1728/14, 1728/15 in 
1728/16, vse k. o. 1028 Sedraž, v predloženi vsebini. 
 
Številka:  371-16/2021 
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AD B 3/8   Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 778/2, k. o. Rifengozd 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 778/2, k.o. 
1024 Rifengozd, v predloženi vsebini.  
 
Številka:  711-03/2019 
 
 

B 4/1  Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za šport, turizem, informiranje in  
           kulturo Laško - 1. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Martina Časl.  
 
Predsednik Odbora za gospodarski razvoj občine je povedal, da je bilo na odboru podanih nekaj 
pripomb, ki pa so bile pri pripravi gradiva za občinski svet upoštevane. Kljub temu ugotavlja, da bi 
bilo potrebno preveriti še nekaj zadev, kot npr. trajanje mandata direktorja (zakaj 5-letni in ne 4-letni), 
zato se ne strinja, da bi se danes poleg prve izvedla tudi druga obravnava odloka.  
 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti in društva je povedal, da so bile vključene tudi pripombe, 
ki so jih podali na njihovem odboru. Vprašal je, kakšne so posledice, če se odloka ne sprejme do 
konca leta tako kot nalaga zakonodaja? 
 
Pojasnjeno je bilo, da se lahko dobi opozorilo določenih inšpekcijski služb, ker določbe, ki jih 
narekuje zakonodaja ne bodo pravočasno implementirane v odlok. Glede mandata direktorja 
javnega zavoda je bilo pojasnjeno, da je le-ta določen v skladu z Zakonom o uresničevanju javnega 
interesa za kulturo. 
 
Podana je bila še pripomba na to, da se organizacijska enota Dvorana Tri lilije preimenuje v Športno 
rekreacijski center. Predlagano je bilo, da se preimenuje vsaj v Športno rekreacijski center Tri lilije.  
 
Pojasnjeno je bilo, da se ime dvorane ne spreminja, spreminja se le ime notranje organizacijske 
enote javnega zavoda, saj le-ta poleg Dvorane Tri lilije obsega tudi druge na novo pridobljene 
športne objekte kot so košarkarsko igrišče Gorana Dragića, nogometno igrišče v Rečici, pump track 
Debro. 
 
V razpravi so sodelovali: Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda, Enej Kirn – MMOL, Janko Cesar – 
SLS, Martina Časl – OU. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 18 

PROTI 3 
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Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji 
SKLEP: 

1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Center za šport, 
turizem, informiranje in kulturo Laško v 1. obravnavi v predloženi vsebini. Na isti seji 
se opravi tudi 2. obravnava. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško sprejme Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Center za šport, 

turizem, informiranje in kulturo Laško v predloženi vsebini. 
 
Številka:  007-11/2023 
 
 

B 4/2   Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju denarnih  
            pomoči socialno ogroženim učencem v Občini Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.  
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da bi bilo potrebno v gradivu navesti tudi okvirni finančni učinek na 
proračun.  
 
Pojasnjeno je bilo, da se razdeli toliko sredstev kot jih je v proračunu. Vnaprej se ne ve, koliko staršev 
bo oddalo vloge za sofinanciranje kosila, šole v naravi ali tabora. Proračunska sredstva so planirana 
glede na realizacijo v preteklih letih.  
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Dimitrij Gril – OU, Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika  o 
dodeljevanju denarnih pomoči socialno ogroženim učencem v Občini Laško v predloženi 
vsebini. 
 
Številka:  007-07/2023 
 
 

B 4/3 Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov  
         in dejavnosti na področju ljubiteljske kulture v Občini Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.  
 
Razprave ni bilo. 
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Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
sofinanciranju programov in dejavnosti na področju ljubiteljske kulture v Občini Laško v 
predloženi vsebini. 
 
Številka:  007-10/2023 
 
 

B 4/4   Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju  
           programov na področju socialno-humanitarnih dejavnosti v Občini Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.  
 
Razprave ni bilo.  
  
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
sofinanciranju programov na področju socialno-humanitarnih dejavnosti v Občini Laško v 
predloženi vsebini. 
 
Številka:  007-08/2023 
 
 

B 4/5 Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov  
         veteranskih organizacij v Občini Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.  
 
Razprave ni bilo. 
  
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
sofinanciranju programov veteranskih organizacij v Občini Laško v predloženi vsebini. 
 
Številka:  007-09/2023 
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B 4/6   Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v  
           JZ Vrtec Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.  
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je le 10% oprostitev zaradi odsotnosti 30 koledarskih dni oz. 
enega meseca v primeru bolezni prenizka.  
 
Pojasnjeno je bilo, da je oprostitev 90%, starši plačajo le 10%.  
 
V razpravi sta sodelovala: Robert Medved – SDS, Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen programov 
predšolske vzgoje v Javnem zavodu Vrtec Laško v predloženi vsebini. 
 
Številka:  602-072/2023 
 
 

B 4/7   Predlog Letnega programa športa v Občini Laško za leto 2024 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril. 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno poglavje II.  Športni objekti in površine za šport v naravi, točka 2.1. 
Izgradnja in obnova športnih objektov v vrednosti 787.500 EUR, kjer je navedeno, da so sredstva 
namenjena tudi za izgradnjo telovadnice v Rimskih Toplicah. Koliko od teh sredstev je namenjenih 
za telovadnico, koliko je bila planirana vrednost te telovadnice in koliko je dejansko že porabljenih 
sredstev? Kakšna je časovnica izgradnje te telovadnice in kdaj bo dana v uporabo? 
 
V razpravi je sodeloval Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Letni program športa v Občini Laško za leto 2024 v predloženi 
vsebini. 
 
Številka:  671-02/2023 
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B 5/1   Predlog Odloka o proračunu Občine Laško za leto 2024 – 2. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu sta podala župan in Nataša Gradišnik Padežnik. 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je bila postavka za vzdrževanje cest 07110 v 1. obravnavi odloka 
višja, in sicer 530.000 EUR, zdaj pa je na njej le 305.000 EUR.  
 
Pojasnjeno je bilo, da je bila v gradivu za 1. obravnavo napaka, saj je bilo zadnja leta na tej postavki 
vedno planiranih 305.000 EUR.  
 
Izpostavljena je bila tudi postavka 07039002 – delovanje sistema za zaščito in reševanje. Od 1. 
obravnave so se sredstva znižala za 68.000 EUR.  
 
Pojasnjeno je bilo, da se glede na proračune preteklih let in realizacijo znesek ohranja, skupen 
znesek za delovanje gasilske zveze pa se povišuje. Tako kot pri postavki za vzdrževanje cest je bila 
tudi na tej postavki v gradivu za 1. obravnavo napaka. Pogodba za delovanje gasilske zveze za leto 
2023 je določala 420.000 EUR, v osnutku pogodbe za leto 2024 pa je predviden znesek 480.000 
EUR. 
 
V razpravi je bilo še izpostavljeno, da bi se glede na dvig povprečnine za 3,6% v tem odstotku lahko 
dvignila tudi sredstva za krajevne skupnosti. Predlagano je bilo, da bi se pri postavki 01720 za 
obnovo cest poimenovalo ceste, ki se bodo obnovile, saj so nekatere že večkrat izpadle. Postavljeno 
je bilo tudi vprašanje v zvezi z gradnjo stanovanj: v gradivu ja navedeno, da naj bi bil v decembru 
podpisan dogovor z izbranim investitorjem za izgradnjo stanovanj v letu 2024 in 2025 – ali je bilo to 
realizirano? Predlagano je bilo, da se sredstva za revitalizacijo Kartuzije Jurklošter povišajo v 
naslednjem letu, ko bo prišlo do obnove strehe samostanskega kompleksa.  
 
Glede gradnje stanovanj je bilo pojasnjeno, da je prišlo do zamika. Na postavki so predvidena 
sredstva iz naslova kupnine za stavbna zemljišča in komunalnega prispevka po JZP; strokovne 
službe so trenutno v fazi priprave DIP-a; čaka se še na podatke iz programa sofinanciranja in 
kreditiranja stanovanjskega sklada, in sicer koliko bo priznana vrednost gradbeno-obrtnih 
inštalacijskih del za naše območje. To bo izhodišče za ceno na m². Od zasebnega partnerja se bo 
zahtevalo določeno število zgrajenih kvadratnih metrov, tako da bo izbran tisti, ki bo zgradil več. Na 
podlagi tega bo objavljen poziv zainteresiranim investitorjem na evropskem portalu javnih naročil. 
Če poziv objavimo v začetku leta 2024, še lahko sledimo zastavljeni časovnici. 
 
Za investicijsko vzdrževanje cest se pripravlja ločen dokument, ki se bo dal v potrditev občinskemu 
svetu. Podana bo prioritetna lestvica obnove cest ter stroškovna ocena sanacije. To bo strateški tri- 
ali štiriletni dokument in bo tudi osnova za pripravo proračuna.  
 
V nadaljevanju razprave je bilo omenjeno, da je bila občina pred leti neuspešna pri predlogu, da bi 
na Dvorani Tri lilije postavili fotovoltaično elektrarno. Glede na to, da se pripravlja projekt izgradnje 
fotovoltaičnih elektrarn na občinskih stavbah, je bilo postavljeno vprašanje ali bi se občina lotila 
projekta v smislu zadruge, kjer bi lahko sodelovali tudi posamezni občani, ki jim ni omogočeno, da 
na lastnih objektih postavijo sončne elektrarne.  
 
Odgovorjeno je bilo, da je bilo v elaboratu desetih objektov ocenjeno, da imajo trije objekti neto 
površino in sončno lego takšno, da bi sončna elektrarna lahko proizvajala viške glede na porabo 
posameznega javnega objekta. Strokovne službe so že imele sestanek z zainteresiranim 
investitorjem, kjer je tekla beseda o tej temi, in sicer kot neposredna investicija ali javno-zasebno 
partnerstvo ali možnost zadruge. V skladu s projektom ELENA Energija, v katerega smo vključeni, 
smo zavezani, da do marca 2024 izvedemo vsaj javno naročilo, tako da morajo biti do takrat znane 
že konkretne rešitve in usmeritve.   
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V razpravi so sodelovali: Marjan Kozmus – SD, Matej Kodrun – Gibanje Svoboda, Janko Cesar – 
SLS, Robert Medved – SDS, Andrej Kaluža – OU, Stanka Jošt - OU, Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme  Odlok o proračunu Občine Laško za leto 2024 v 2. 

obravnavi v predloženi vsebini. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2024 – 2027 

v 2. obravnavi v predloženi vsebini. 
 
Številka:  410-15/2023 
 
 

B 5/2   Predlog Sklepa o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2024   

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Stanka Jošt.  
 
V razpravi je bila v Obrazložitvi načrta pridobivanja nepremičnega premoženja na str. 2 izpostavljena 
točka 6 – Drugi odkupi zemljišč v skladu s programom vzdrževanja JP in LC Občine Laško, kjer je 
navedeno, da občina opravi parcelacijo, tako da nepremičnina pod cestnim telesom postane 
samostojna parcela in se s pogodbo o brezplačnem prenosu prenese v last Občine Laško. V primeru, 
da se projekta v velikem interesu občanov ne da zaključiti in gre zgolj za manjše površine se 
izjemoma pristane na odkup zemljišč. Enako je občina navajala tudi v članku junijske številke 
Laškega biltena, in sicer, da se pobude občanov za brezplačni prenos zemljišč pod gospodarsko 
javno infrastrukturo v last Občine Laško lahko naslovijo na občino. Kje je pravna podlaga za 
brezplačni prenos zemljišč na občino? Takšna pisna navajanja glede brezplačnega prenosa zemljišč 
lahko občane zavajajo, da so to dolžni storiti. Sicer se podpira pridobivanje zemljišč čim bolj ugodno, 
vendar pa je treba ljudi podučiti, da to ni njihova obveznost. Če pravne podlage za to ni, naj se ta 
del iz obrazložitve izbriše.  
 
Pojasnjeno je bilo, da če bi občina odkupovala vsa zemljišča za gospodarsko javno infrastrukturo, 
proračunskih sredstev ne bi bilo dovolj. Obvestilo, da lahko občani na občino brezplačno prenesejo 
zemljišča, je na občinski spletni strani od leta 2017, saj so se občani v zvezi s tem obračali na občino. 
Občani so dobro podučeni o svojih pravicah. Nobenega se ne nagovarja za brezplačni prenos, je pa 
dejstvo, da bo hitreje stekel npr. postopek asfaltacije ceste, če bodo zemljišča pridobljena 
brezplačno. Občina še vedno v teh primerih krije vse stroške, ki nastanejo ob brezplačnem prenosu 
zemljišč. Večina občanov da dele svojih zemljišč brezplačno za gospodarsko javno infrastrukturo, ki 
poteka v neposredni bližini njihovih hiš, saj je njihov interes da se takšna infrastruktura komunalno 
uredi. 
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Na str. 21 so bile izpostavljene nepremičnine Kristanšek v k. o. Trobni Dol, kjer je navedeno, da je 
občina solastnik, ni pa navedena višina solastniškega deleža.  
 
Pojasnjeno je bilo, da je nepremičnina skoraj v celoti last občine, cenitev pa se bo naročila pred 
prodajo nepremičnine.  
 
Pripomba glede prenosa lastništva zemljišč, ki je lahko različen (ne nujno brezplačen) se bo v 
bodoče upoštevala.  
 
V razpravi so sodelovali: Matej Kodrun – Gibanje Svoboda, Matjaž Pikl – SLS, Stanka Jošt – OU, 
Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško 
za leto 2024, ki je sestavljen iz  Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Laško 
za leto 2024 in Načrta ravnanja s premičnim premoženjem Občine Laško za leto 2024 v 
predloženi vsebini. 
 
Številka:  478-48/2023 
 
 

B 5/3   Predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov stvarnega premoženja, ki  
           niso predvideni v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2024 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Stanka Jošt.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov stvarnega 
premoženja, ki niso predvideni v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško  za 
leto 2024 v predloženi vsebini. 
 
Številka:  478-48/2023 
 
 

B 6/1   Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Antona Aškerca za izjemne dosežke na področju  
            kulturnih dejavnosti v letu 2024 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja Enej Kirn.  
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V razpravi je bilo izpostavljeno, da naj bi občinski svetniki dobili tudi seznam vseh predlagateljev in 
predlaganih kandidatov.  
 
Pojasnjeno je bilo, da je bila takšna odločitev sprejeta za občinska priznanja, vendar je bilo že takrat 
obrazloženo, da v gradivo za občinski svet nikoli ni bila vključena tabela z vsemi predlaganimi 
kandidati, ker bi lahko bilo za neizbrane kandidate neprijetno, če bi bilo to javno dostopno gradivo. 
V kolikor občinski svet želi, da so ti podatki v gradivu, bodo morali vsi predlagani kandidati vnaprej 
podati soglasje, da se strinjajo, da so predlagani za občinsko priznanje oz. za priznanje Antona 
Aškerca in da se njihova imena javno objavijo.  
 
V razpravi sta sodelovala: Robert Medved – SDS in Tanja Grabrijan – OU.  
 
Župan je dal na glasovanje predlog sklepa, da se v bodoče v gradivo za podelitev priznanj vključi 
tudi tabela, iz katere so razvidni predlagatelji in vsi predlagani kandidati.  
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 11 

PROTI 10 

 
Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji 

SKLEP: 
V bodoče se v gradivo za podelitev priznanj vključi tudi tabela, iz katere so razvidni 
predlagatelji in vsi predlagani kandidati. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Priznanje Antona Aškerca se podeli: 

• Alenki Štigl za uspešno delo na področju glasbene pedagogike in zborovskega petja, 

• Anji Radaljac za vrhunske dosežke na področju literarne umetnosti in kritike, 

• Karlu Krašku za dolgoletno delovanje na področju ljubiteljskega zborovskega petja. 
 
Številka:  032-02/2023 
 
 

B 6/2 Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega namestnika člana v Občinski volilni  
          komisiji Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja Enej Kirn.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 
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SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme ugotovitveni sklep, da Žigi Jelencu preneha mandat 

namestnika člana Občinske volilne komisije Laško. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško sprejme sklep, da se za nadomestnega namestnika člana 

Občinske volilne komisije  imenuje Dominika Ukmarja. 
 
Številka:  032-02/2023 
 
 

B 6/3 Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega člana v Svetu zavoda STIK Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja Enej Kirn.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme ugotovitveni sklep, da Evelin Krajnc preneha mandat 

članice Sveta zavoda STIK Laško. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško sprejme sklep, da se v Svet zavoda STIK Laško za nadomestnega 

člana kot predstavnika zainteresirane javnosti imenuje Marka Mazeja. 
 
Številka:  032-02/2023 
 
 

B 6/4 Predlog Sklepa o nakazilu decembrske sejnine občinskega sveta v humanitarne namene 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja Enej Kirn.  
 
*odide Janko Cesar (20 prisotnih) 
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V razpravi je bilo opozorjeno, da naj se za predloge pozove tudi drugo humanitarno organizacijo, to 
je Karitas.  
 
Pobuda bo upoštevana. 
 
V razpravi sta sodelovala: Robert Medved – SDS in Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme sklep, da se decembrska sejnina članov občinskega sveta, del 
plače župana in del nagrade podžupanov v višini sejnine nameni družinam v socialni stiski, 
ki so jih predlagali Rdeči križ, OZ Laško-Radeče in CSD Celje, Enota Laško, vsaki v enakem 
deležu.  
 
Številka:  032-02/2023 
 
 

AD B 7 Odgovori na vprašanja in pobude 

 
*pride Janko Cesar (21 prisotnih) 

 
Občinski svetniki so se seznanili z odgovori na vprašanja in pobude.  
 
Matjaž Pikl – SLS je opozoril, da so napačni podatki v odgovoru, ki se je nanašal na priključitev dela 
občanov v Zg. Rečici na javni vodovod.  
 
 

AD B 8 Vprašanja in pobude 

 
- Roman Tušek – N.Si: 

 
1. Pojasnilo glede nedelovanja črpalk v podvozu na Marija Gradcu in vpliv del na Rimski cesti 
v času poplave? 

Pojasnjeno je bilo, da se je Občinska uprava sestala s predstavniki VOC-a in 
upravljalca črpališč Elektrosignal. Obrazložili so, da je bila napaka v elektro napravi. 
Po poplavi se je to zgodilo še dvakrat. Po vsakem dogodku so prišli predstavniki 
Elektrosignala na kraj dogodka preveriti zadevo, vendar zadevo niso uspeli rešiti. 
Čaka se na sestanek z vodjo vzdrževanja črpališč, da se pridobijo zahtevane 
informacije –vzrok in odprava posledic nedelovanja črpališč in semaforja, ki bi moral 
biti v rdeči barvi v primeru zalitega podvoza. Da bi lažje odkrili napako je bila 
postavljena kamera, tako da se je ob dogodku, ki je bil konec oktobra oz. začetek 
novembra, vse posnelo, da se lahko nadaljuje z raziskavo vzroka.  
 

2. Pobuda, da se uredi ograja pri podvozu pri pivovarni (ograja visi in je nevarna). 
 
3. Pobuda za saniranje tlakovcev po mestu, ki so poškodovani. 
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- Janko Cesar – SLS: 
 
Pobuda za izgradnjo pohodne poti oz. pločnika od Jurkloštra do kartuzijske Pristave 
(umestitev v NRP, da se realizira v roku 2-3 let). Potrebno je zagotoviti varnost otrok, ki gredo 
peš v šolo. 
Pojasnjeno je bilo, da bo sestanek s predstavniki KS Jurklošter v januarju ali februarju, da se 
skupaj pregleda, kaj je bilo pripravljenega do sedaj in da se dogovori za naprej. 

- Nuša Konec Juričič:  
 
1. Problematika parkiranja na cestišču pri osnovni šoli in pošti v Laškem; zaradi parkiranih  
vozil na cestišču je nevarno prečkati prehod za pešce, ker ni preglednosti; 
Pojasnjeno je bilo, da je Občinska uprava že dala redarstvu navodilo, da se na tem mestu  
poostri kontrola – na to jih bodo ponovno opozorili na sestanku prihodnji teden ter jih pozvali,  
da se kontrola izvede tudi v popoldanskih urah. 
 
2. Predlog, da se k poimenovanju športno rekreacijskega centra doda še ime Laško; 
Pojasnjeno je bilo, da odlok predvideva samo organizacijsko razdelitev. Na kakšen način pa 
bo JZ STIK poimenoval svoje enote, pa je v njihovi domeni. Notranjo organizacijo potem 
definira Svet zavoda. 

 
- Robert Medved – SDS: 

 
1. V zvezi z omenjeno problematiko parkiranja je bil podan predlog, da se na tem območju 
vzpostavi dve parkirni mesti z brezplačnim parkiranjem po 10 minut, tako da lahko občani 
izvedejo hitre opravke na pošti in v bližnjih trgovinah; 
Pojasnjeno je bilo, da je dogovorjen sestanek z lastnikom parkirišča ob trgovini Tuš, ki ima 
status javnega parkirišča. Planiran je pogovor o infrastrukturni ureditvi tega območja.  
 

 2. Pristojnim se naj ponovno poda pobuda za ureditev ceste Laško – Rimske Toplice na  
      odseku Šuhel – Lipej. 

Pojasnjeno je bilo, da je za redno vzdrževanje zadolžen VOC, v tem primeru pa je potrebno 
investicijsko vzdrževanje. Na zadnjem sestanku, ki je potekal aprila, je bilo dogovorjeno, da 
se investicijsko vzdrževanje tega celotnega odseka vnese v načrte razvojnih programov za 
naslednje proračunsko obdobje (vsaj pričetek projektiranja). Po poletnih poplavah v proračun 
za leto 2024 tega niso umestili. Načrtuje se sestanek z VOC-em, da se v okviru rednega 
vzdrževanja dogovori, kaj je nujno potrebno sanirati (prioriteten je odsek, kjer je Savinja ob 
poplavi odnesla del kamnite zložbe in posledično spodjeda celotno brežino). 

 
 3. Kaj za uporabnike pomeni odstop direktorice Zdravstvenega doma Laško in ene oz. dveh  
            vodilnih oseb v zdravstvenem domu? 

Pojasnjeno je bilo, da se za uporabnike nič ne spreminja, saj število zdravnikov in strokovnih 
timov ostaja isto. 

 
3. Ali potekajo aktivnosti na področju protipoplavnih ukrepov? 
Pojasnjeno je bilo, da sta sklenjeni dve pogodbi – za urejanje Savinje od Marijagraškega 
ovinka proti ovinku na Udmatu ter za ureditev spodnjega toka reke Rečice. Za oba projekta 
sta bili 30. 11. vloženi vlogi za pridobitev gradbenega dovoljenja. Za prvi projekt se čaka 
samo še na soglasje Slovenskih železnic, za drugi projekt pa je potrebnih še nekaj dopolnitev 
(dokumentacija bo predvidoma zaključena do konca februarja).  

 
4. Ali potekajo aktivnosti na področju internetnih povezav (Rune)? 
Pojasnjeno je bilo, da ima Rune podpisano pogodbo z izvajalcem, tako da se čaka, da 
izvajalec prične z deli. 
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- Štefanija Pavčnik – SDS: 
 
1.Glede na to, da bo Savinja očiščena do Udmata, kaj to pomeni za Rimske Toplice, kjer 
struga ne bo očiščena? Potrebno bo urediti tudi strugo Savinje med Rimskimi Toplicami in 
Zidanim mostom – en del je zelo plitev in ker se nima kam razliti, se zamaši, zaradi česar je  
v Rimskih Toplicah še več vode.  
Pojasnjeno je bilo, da se načrtuje v januarju oz. februarju sestanek s projektanti novega 
mostu v Rimskih Toplicah, da se bodo lahko tisti, ki imajo objekte v neposredni bližini, 
pravočasno seznanili s projektnimi rešitvami. Le-te morajo biti takšne, da se poplavna varnost 
ne poslabša.  
Kjer se je dalo urejati lokalno, je bil očiščen spodnji tok  Ične, ostale zadeve ostajajo za 
sestanek s koncesionarjem Nivo Eko. 

 
2. Stebri pod mostovi v Rimskih Toplicah so še vedno obloženi z lesom, potrebno bi jih bilo  
očistiti.  
Pojasnjeno je bilo, da so gasilci zagotovili, da bodo to očistili takoj ko bo to mogoče varno  
izpeljati glede na vreme in vodostaj Savinje.  
 

 
Naslednje pobude in vprašanja, ki so bila podana na seji, so bila podrobneje podana tudi 
pisno in so priloga temu zapisniku: 
 

- Matej Kodrun – Gibanje Svoboda:  
 
1. Organizacija in izvedba šolskih prevozov – vprašanja so bila podana že na aprilski seji s 
strani Janje Sluga; 
2. Stroški prireditve Pivo in cvetje 2023; 

 
- Borut Karl – MMOL: 

 
1. Športna dvorana v Rimskih Toplicah: zakaj je prišlo do zamika pri realizaciji del (2 leti je 
že od podpisa pogodbe, rok izvedbe je bil 14 mesecev)? Zakaj je bila pogodba za izvedbo 
na ključ? Predlog, da bi se vsi podobni večji projekti predhodno predstavili na krajevni 
skupnosti, krajani pa bi lahko podali pripombe. 
2. Pobuda za izgradnjo kolesarske povezave Thermana – Rimske terme – dolina Gračnice. 

 
- Matjaž Pikl – SLS: 

 
1. Pobuda strokovnim službam, ki pripravljajo razpis za tekmovanje Moja dežela, lepa in 
gostoljubna: v primeru, da za prijavljenega kandidata okolico ureja JP Komunala Laško, ta 
kandidat ne more sodelovati v tekmovanju. 
 
2. Pobuda krajanov Rečice za strokovne službe in SPV: izvede naj se strokovni ogled križišča 
pri klorirni postaji v Zg. Rečici; ali je trenutna ureditev primerna ali bi bilo smiselno zamenjati 
potek prednosti v smeri Zavrat? 
 
3. Pri trgovini Laščanka je nameščen prometni znak, ki prepoveduje promet za avtobuse, le- 
ta pa je nameščen na neprimernem mestu; pobuda, da se namesti na vsakem voznem pasu 
na regionalni cesti po predhodni pridobitvi ustreznega dovoljenja s strani Direkcije za ceste.  
 
4. Pobuda, da se v naslednjem letu uredijo leseni podesti na mostu čez Savinjo. 

 
5. Pobuda, da strokovne službe pripravijo nov Odlok o javnem redu in miru (sedaj imamo v 
veljavi odlok iz leta 2001). 
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5. Posredovanje meril, ki so navedena v 6. členu Odloka o občinskih cestah v točki 2. 
 

6. Novoletna okrasitev na območju KS Rečica: do 13. 12. 2023 ni bilo okrasitve na drogovih 
javne razsvetljave; pobuda, da se v naslednjem letu namesti okrasitev; 

 
 

AD B 9  Razno 

 
Župan je povedal, da se v gradivu nahaja tudi rokovnik planiranih sej občinskega sveta v letu 2024, 
tako da bodo občinski svetniki vnaprej seznanjeni z okvirnimi datumi tako sej občinskega sveta kot 
tudi njihovih delovnih teles.  
 
Občinska svetnica Nuša Konec Juričić je občinskemu svetu predstavila kazalnike zdravja v občini 
Laško, ki jih je zbral NIJZ. 
 
Ob koncu seje je podžupan Enej Kirn povabil na koncert Laške pihalne godbe, župan pa na 
prednovoletno druženje v Thermani, proslavo ob dnevu samostojnosti in enotnosti, slovo od novega 
leta na občinskem dvorišču ter ostale dogodke, ki se bodo še zvrstili v decembru.   
 
************************************************* 
Seja je bila zaključena ob 20.20. 
************************************************* 
 
Zapisala:                     Župan Občine Laško                                                        
Tanja Grabrijan           Marko Šantej   


